
Kollelev Grundejerforening 
 

Mødereferat: Bestyrelsesmøde 

Tidspunkt: 27. november 2019 kl 20:00 – 22:00 

Sted: Tim Larsen, Parkvej 5 

 

Deltagere: 
Tim Larsen (TL) formand og kasserer 

Jørn Gettermann (JG) Næstformand 

Jørn Dietrich (JD) 

John Menå (JM) 

Willem van der Beek (WB) suppleant 

Carsten Holm (CH) suppleant 

 

Fraværende: 
Jonas Johansen (JJ) 

 

1 Valg af referent 
TL indvilgede i at skrive referat. 

2 Medlemmer og økonomi 
Der er pt. 137 betalende medlemmer og kassebeholdningen udgør kr. 117.316,15. 

3 Status for hjemmeside 
Det blev besluttet at hyre et eksternt firma til at se på vor hjemmeside. WB og JM vil undersøge i deres 
bagland, om der er muligheder her. 

I den forbindelse kunne vi også se på, hvad andre grundejerforeninger har at byde på mht. opsætning 
og tilgængelighed af deres hjemmesider. WB anbefalede at se på Lundtofte kirkes hjemmeside.  

4 Opfølgning på tidligere sager behandlet i bestyrelsen 
Kollelev Mose 

Vandstanden er steget igen efter det våde efterår. TL kontakter Henrik Dalbøge vedrørende evt. opfølg-
ning på måleprogram for mosen. 

5 Henvendelser fra Lyngby Taarbæk Kommune 
5.1 Dialogmøde 

Der har været afholdt et dialogmøde d. 14. maj med LTK, hvor alle grundejerforeninger i Virum var ind-
budt. Mødet forløb ret kaotisk pga. de mange fremmødte, og der kom ingen konklusioner frem. 

5.2 Fællesmøde om indbrud 
Der var ingen, der deltog i dette møde. 

6 Fællesmøder med øvrige grundejerforeninger og Vejlaug 
TL havde inviteret JG med til det første fællesmøde, men han meldte afbud pga. han skulle have nye 
logerende i form af en bi-familie. 

Der har været afholdt 3 fællesmøder hhv. d. 28. august, 28. september og 22. oktober med de øvrige 
grundejerforeninger og vejlaug i området. Fællesmøderne var indkaldt på initiativ fra Virum Grundejer-
forening. 

6.1 Møde den 28. august 
Der var samlet repræsentanter for ca. 9 grundejerforeninger / vejlaug. På mødet blev det besluttet at 
arbejde videre med følgende punkter: 

1. Vi vil etablere et ‘Forum for grundejerforeninger mv. i Virum-området’ 



2. Vi vil mødes i dette forum et antal gange om året for at udvikle samarbejdet og dialogen samt hånd-
tere opgaver af fælles interesse 

3. Deltagere i dette forum vil være grundejerforeninger og vejlaug i Virum-området 

4. Den første opgave, vi vil kaste os over, er ordninger til vinterbekæmpelse, fejning og oprejsning af 
rendestensbrønde   

5. Vi vil udarbejde en fælles skrivelse til alle grundejere på de private fællesveje  for at motivere til etab-
lering af vejlaug - også som forudsætning for, at vi vil tilvejebringe fælles aftaler med leverandører 
ifm. vinterbekæmpelse mv. 

6. Vi vil fremskaffe modeller for vedtægter for vejlaug (f.eks. Floradalen) 

7. Vi vil søge at få optaget en artikel/notits mv. i DGO vedr. etablering af forummet og vedr. initiativet 
vedr. vinterbekæmpelse mv. 

6.2 Mødet d. 28. september 
Der var samlet repræsentanter for 7 grundejerforeninger/vejlaug. På mødet blev følgende hovedpunkter 
drøftet: 

1. Siden sidst: 

a) Borgerdialog med borgmesteren 

b) Partshøring vedr. opsigelse af vedligeholdelsesordningerne 

2. Notat til DGO og Virum Posten (VP), drøftelse 

3. Løsning vedr. serviceaftaler 

4. Skal vi afgive fælles høringssvar på Byudviklingsstrategi 

ad. 1a. Resultatet af borgerdialogen med borgmesteren blev drøftet. 

ad 1b. Der var indsendt en fælles partshøring vedrørende opsigelse af vedligeholdelsesordningerne på 
vegne af 7 grundejerforeninger og 3 vejlaug. Høringssvarene kan findes på LTK’s hjemmeside. Vi 
havde dog ugen før indsendt en separat partshøring. 

ad. 2. Det blev besluttet, at udarbejde et fælles notat, der oplyste om dannelse af det fælles forum. 

ad. 3. Det blev besluttet, at det er op til de enkelte vejlaug at etablere serviceaftaler vedr. snerydning og 
tømning af vejbrønde. 

ad. 4. Det blev besluttet ikke at gøre noget. 

6.3 Møde d. 22. oktober 
Der var samlet repræsentanter for 5 grundejerforeninger/vejlaug. På mødet blev følgende hovedpunkter 
drøftet: 

1. Referat fra borgerdialog med borgmesteren (fremsendt til deltagere ved dialogmøderne) 

2. Høringssvar vedr. kommunens opsigelse af vedligeholdelsesordningerne 

3. Kommunikations-notat til DGO og Virum-Sorgenfri Posten 

4. Løsning vedr. serviceaftaler (vinterbekæmpelse) 

5. Byudviklingsstrategien - skal vi afgive fælles høringssvar? 

ad. 1. Vi har desværre ikke modtaget referatet. 

ad. 2. Høringssvarene fra LTK blev diskuteret. 

ad. 3. Der er udarbejdet et foreløbigt kommunikationsnotat. Dette er ikke afsendt. 

ad. 4. Intet nyt. 

ad. 5. Ingen af de fremmødte havde afgivet høringssvar. 

TL blev bedt om at orientere bestyrelsen før afholdelse af fremtidige møder af hensyn til at få et mandat 
fra den øvrige bestyrelse, hvis der skal træffes bindende beslutninger. 

7 Virum bymidte 
Nu er det af kommunalbestyrelsen blevet besluttet at etablere en rundkørsel på Virum Torv. Denne be-
slutning var TL ikke enig i, da en rundkørsel vil indebære en stigning i antallet af uheld på 18% og en 
stigning i personskader på 70% i forhold til et signalreguleret kryds, men han kunne ikke få opbakning 



fra den øvrige bestyrelse til at gøre indsigelse til kommunen om dette på vegne af Kollelev Grundejer-
forening. Derfor fortsætter TL sine bestræbelser på at få kommunalbestyrelsen beslutning ændret i pri-
vat regi. 

8 Nye emner 
8.1 Parkeringsforhold på Grønnevej 

Det blev besluttet at rette henvendelse til LTK for at få etableret parkeringsforbud på den østlige side af 
Grønnevej 

9 Efterårsnyt/Vinternyt 
9.1 Mosen 

JM vil skrive et indlæg om Kollelev Mose. 

9.2 App tip Lyngby-Taarbæk 
Der skrives en lille indlæg om dette. 

9.3 Registrering af videokameraer hos private 
Der skrives et indlæg opfordring til at registrere private videokameraer til politiet. 

10 Generalforsamling 
Det blev aftalt at afholde generalforsamling onsdag d. 22. april i Virumhallen, hvis muligt. 

Tryg forespørges vedrørende indlæg på generalforsamlingen. 

11 Mødekalender 
29. januar kl. 19:30 reserveres som en mulig dato til et bestyrelsesmøde. 

18. marts kl. 19:30 Bestyrelsesmøde kl. 19:30, Parkvej 5. 

 

Bemærkning: 
Referatet er udvidet med ekstra oplysninger til punkt 6 i referatet af hensyn til orientering om, hvad der 
blev diskuteret på fællesmøderne. 


